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Feljegyzés 
a Képviselő-testület Abaújdevecser Közösségi Házban  

2011. augusztus 29-én 

14.30 órai kezdettel tartott közmeghallgatásáról 
 

Jelen vannak: Bratu László polgármester, Szeles András alpolgármester, Bolobás Péter, Bratu Ferenc, Karsai 
Attila, Kléri Bertalan, Molnárné Juhász Éva, dr. Vidákovics Béla helyi képviselők. 
 

Bratu László polgármester köszönti a településrész lakóit és a településrészi önkormányzat tagjait és kéri 
mondják el észrevételeiket, javaslataikat, problémáikat a képviselő-testületnek. 
 

Bratu Ferenc képviselő, a településrészi önkormányzat tagja az árokásás problémájára hívja fel a figyelmet. 
Sokan nem értik, hogy miért nekik kell a közterületen lévő csapadékvíz elvezető árkokat takarítani. 
 

Bratu László polgármester elmondja, hogy a rendelet már legalább 20 éves. Mindig is az utca lakói voltak 
felelősek az út tengelyéig a közterület tisztántartásáért. Azt kéri az önkormányzat a lakóktól, hogy az átereszek 
aljáig tegyék rendbe az árkokat, mert az idők során feltöltődött az alja. Ez különösen veszélyes a 
településrészen. Az árkok tisztítására az emberek mindig is odafigyeltek. A jelenlegi állapot az elmúlt 10 év 
fűnyírózásának eredménye. Régen a kaszával mindegy volt az árok mélysége. Sajnos az önkormányzat nem 
tudja azt felvállalni, hogy mindenki előtt elvégzi a munkát, még akkor sem, ha átérzi az egyedül élő, idős 
emberek problémáit. 
 

Molnárné Juhász Éva képviselő, a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke a jövőre vonatkozó kérést 
fogalmaz meg a településrész nevében. Elmondja, hogy nagyon sok kritika érte a részönkormányzatot a 4 órás 
közfoglalkoztatás miatt. Tudja, hogy nem az önkormányzaton múlott, ilyenek voltak a lehetőségek. Kéri, hogy 
amennyiben ez lehetővé válik 6, illetve 8 órás foglalkoztatás lehetőségét biztosítsa az önkormányzat a 
településrésznek. Az eddigi rendszerben 20-22 ember foglalkoztatásával mindig volt eredmény, amely most 
nem mondható el. 
 

Bratu László polgármester elmondja, hogy átgondolta a kormányzat is és szeptember 16-tól igyekszik más 
úton járni. Mezőcsáttal együtt kiemelt mintaprogramban vesz részt a város, melyben a támogatás 100%-os és 
jórészt 8 órás a foglalkoztatás, melynek a bérezése adott: 57 ezer forint segédmunkásként és 78 ezer forint a 
képzett munkásoké. Ez a program vélhetően 2012. december 31-ig tart. A nagy problémát az okozza, hogy 
heti elszámolást kell alkalmazni. Az első hónapot előre finanszírozzák, a többi utófinanszírozott lesz, mely 
miatt jelentős önkormányzati kör visszalépett, mert nem tudta az előfinanszírozást bevállalni. Szerencsére az 
ellátható célok között sok település-fenntartással kapcsolatos feladat szerepel. 
 

Zádeczki Ferencné a nyugdíjas klub képviseletében megköszöni a nekik ítélt településrészi kitüntetést. 
 
Bratu László polgármester további kérdés, észrevétel hiányában befejezettnek nyilvánítja a közmeghallgatást 
és a testület folytatja megkezdett munkáját. 
 

K.m.f. 
 
 

Bratu László        dr. Szántó Marianna 
 polgármester                   aljegyző 


